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Milliyetçi Hareket Partisi Edirne Merkez İlçe Başkanı İlkay 
Eken, KAÇEP Başkanı Hafife Balkan Delen ve yönetim kurulu 
üyelerinden oluşan heyet, Engelliler Haftası nedeniyle Edirne 
Engelliler Derneğini ziyaret etti. 

MHP Merkez İlçe Başkanı İlkay Eken, engellilerin toplumsal 
yaşamda karşılaştığı sorunlara dikkat çekerek çözüm önerilerin-
de bulundu. 

Ziyareti sırasında Dernek Başkanı Dilek Öner engelli bireyle-
rin sorunlarının başında toplu taşıma araçlarına erişimde yaşa-
nan sıkıntılar ile fiziki çevre düzenlemelerindeki eksikliklerin gel-
diğini vurguladı. 

MHP Merkez İlçe Başkanı İlkay Eken, “Engelli vatandaşları-
mızın hayatını kolaylaştırmak hepimizin sorumluluğudur zira he-
pimiz birer engelli adayıyız. Bu sorunların çözümü için yerel yö-
netimlerden merkezi idareye kadar her alanda daha fazla adım 
atılmalıdır” dedi. 

Dernek Başkanı Dilek Öner ve üyeleri ise ziyaretten duyduk-
ları memnuniyeti dile getirerek bu tür görüşmelerin sorunların 
gündeme gelmesinde önemli bir rol oynadığını ifade etti. 

Merkez İlçe Başkanı İlkay Eken, dernek üyelerinin taleplerini 
dinledikten sonra engellilerin yaşam koşullarını iyileştirmek için 
MHP olarak üzerlerine düşeni yapacaklarını belirtti. 

Engelliler Haftası kapsamında farkındalık oluşturmanın öne-
mine değinen Eken, “Engelli bireylerimizin sorunlarını sadece 
bu hafta değil, yılın her günü gündemimizde tutmalıyız. Hep bir-
likte engelsiz bir toplum için çalışmalıyız” dedi. Haber Merkezi 

MHP engellilerin yanında
Edirne’nin ilk kadın Beledi-

ye Başkanı Av. Filiz Gencan 
Akın,  5 Aralık Kadın Hakları 
Günü sebebiyle bir mesajı ya-
yınladı. Başkan Gencan Akın, 
yayınladığı mesajında, şu ifa-
deleri kullandı; 

“Edirne’nin ilk kadın bele-
diye başkanı olarak görev ya-
pıyor olmak, Cumhuriyetimi-
zin kurucusu Mustafa Kemal 
Atatürk’e ve onun önderliğin-
de gerçekleşen devrimlere 
duyduğumuz borcun en somut 
göstergesidir. 

1934 yılında kadınlara seç-
me ve seçilme hakkı tanınma-
sı, yalnızca bir yasal düzenle-
me değil, aynı zamanda top-
lumsal eşitlik ve özgürlüğün te-

mellerinin atıldığı bir devrim-
dir. Bu devrimle kadınlar, yal-
nızca toplumun bir parçası de-
ğil, aynı zamanda onun şekil-
lendiricisi olma yolunda eşit 
bir hakka sahip oldular. 

Ulu Önderimiz Gazi Musta-
fa Kemal Atatürk’ün “Kadınla-
rını geri bırakan bir toplum, 
geride kalmaya mahkûmdur” 
sözleri doğrultusunda, onun 
açtığı yolda emin adımlarla 
yürümeye devam ediyoruz. 
Böylesi büyük bir mirasa sahip 
çıkmak, yalnızca bir teşekkür 
değil, aynı zamanda bir so-
rumluluktur. Kadınların haya-
tın her alanında daha güçlü ve 
daha etkin bir şekilde var ol-
masını sağlamak, Atatürk’ün 

bize miras bıraktığı çağdaşlaş-
ma idealine olan bağlılığımızın 
bir gereğidir. 

Daima söylediğim gibi, ön-
celiğimiz kadınlarımız, gençle-
rimiz ve çocuklarımızdır. Cum-
huriyetin kenti Edirne’de yaşa-
yan tüm kadınlarımızın her za-
man yanında olmaya, onların 
hayatını kolaylaştıracak somut 
adımlar atmaya devam edece-
ğiz. 

Bu doğrultuda kadınlarımız 
için üreten kadınlar atölyesi, 
destek programları ve bir çok  
projemizle daha iyi bir yaşam 
sunmayı hedefliyoruz. Ata-
türk’ün devrimleri sayesinde 
bugün bu makamda bir kadın 
olarak hizmet verebiliyorsam, 
bu mücadeleyi daha ileriye ta-
şımak benim ve hepimizin 
boynunun borcudur. Edir-
ne’deki tüm kadınlarımız için 
daha eşit, daha adil ve daha 
güçlü bir gelecek inşa etmek 
en büyük hedefimizdir. 

Ulu Önderimiz Gazi Musta-
fa Kemal Atatürk’ü saygı, min-
net ve özlemle anıyor; açtığı 
yolda yürümeye, Cumhuriye-
tin ışığını Edirne’den tüm Tür-
kiye’ye yaymaya devam ede-
ceğimizi bir kez daha ifade edi-
yorum.” Haber Merkezi

Trakya Üniversitesinde 
(TÜ) "Günlük Hayatımızdaki 
Zehirler" konulu konferans dü-
zenlendi. 

Sağlık, Kültür ve Spor Dai-
re Başkanlığı Bilimsel Araştır-
malar Topluluğunca Ratip Ka-
zancıgil Amfi Binası'nda dü-
zenlenen konferansa Tıbbi 
Farmokoloji Ana Bilim Dalı Dr. 
Öğretim Üyesi Gözde Aktürk 

konuşmacı olarak katıldı. 
Zehirlenen hastalara acil 

yaklaşım ilkeleri ve zehir türle-
ri hakkında bilgi veren Aktürk, 
Amerikan Zehir Kontrol Mer-
kezleri Birliğinin 2022 verileri-
ne göre ABD'de 2.4 milyon ze-
hirlenme vakası görüldüğünü, 
bu sayının yarıya yakınının ço-
cuklardan oluştuğunu söyledi. 

Türkiye'de bitkisel ürün 
kaynaklı zehirlenme vakaların 
sıkça görüldüğünü ifade eden 

Aktürk, "Ülkemizde 65 yaş üs-
tü kadınların yüzde 48.3'ü bit-
ki ve bitkisel ürün kullanıyor. 
Bu ürünler 1-16 yaş aralığın-
daki çocuklarda ise yüzde 49 
oranında tercih ediliyor." dedi. 

Aktürk, ardından bitki ve 
bitkisel ürün kaynaklı zehirlen-
melere örnekler verdi. 

Programa üniversitenin 
farklı fakültelerinden öğrenci-
ler katıldı.(aa)

Akın’dan 5 Aralık kadın hakları günü mesajı
GAZETESÝ

"Günlük Hayatımızdaki Zehirler" konulu konferans düzenlendi



Ülkemizde gündemden düş-
meyen konuların başında eko-
nomi geliyor. Ekonomi konu-
sunda ne hale geldiğimize kısa-
ca baktığımızda; Millet mevcut 
durumdan şikâyetçi. İçerisinde 
bulunduğumuz bu durumdan şi-
kâyetçi. İnsanımızın çoğu gırtla-
ğa kadar borçlu! Ekonomik ko-
şullar kötüleştikçe ve geçim zor-
laştıkça vatandaş bankaların ku-
cağına itiliyor. BDDK verilerine 
göre, Eylül sonu itibarıyla sektö-
rün (bankaların) dönem net kârı 
460 milyar 412 milyon lira ola-
rak gerçekleşmiş. Sektörün top-
lam aktif büyüklüğü de Eylül iti-
barıyla 30,5 trilyon liraya ulaş-
mış. Bu ne demek? Günümüz 
ekonomisinin tek kazananı ban-
kalar!  

Hazine ve Maliye Bakanlı-
ğı’nın iç borçlanma stratejisine 
göre, Aralık 2024 - Şubat 2025 
döneminde 398,5 milyar liralık 
iç borç ödemesine karşılık 578,7 
milyar liralık iç borçlanmaya gi-
dilecek. Hazine, Aralık’ta 132 
milyar lira, Ocak’ta 288,7 milyar 
lira ve Şubat’ta 158 milyar lira iç 
borç alacak! Hafta geçmiyor ki, 
hazine onlarca milyar borçlan-
mış olmasın! Yani gemi borçla 
yüzüyor!  

 
Babalar gibi satmaya de-

vam! 
2025 yılında satılacak taşın-

mazlar ve beklenen gelirler ise 
şöyle; Lojman satışlarından 411 
milyon 155 bin TL, Arazi satışla-
rından 6 milyar 19 milyon 545 
bin TL, Arsa satışlarından 198 
milyon 967 bin TL, Orman vas-
fını kaybetmiş 2/B araziler ve 
Hazineye ait tarım arazilerinin 
satışından 4 milyar 631 milyon 
526 bin TL. Kamuya ait taşınır 
satışlarından beklenen gelir ise 
69 milyon 954 bin TL. 2024 yı-
lı ilk 8 ayında taşınmaz satışın-
dan 8 milyar 57 milyon 143 bin 
TL gelir elde edildiği görülüyor. 
2024 için yılsonu tahmini ise 9 
milyar 853 milyon 185 bin TL. 

 
Asgari ücrete zam gelmi-

yor ama enflasyon devam 
ediyor!                                                                        

Asgari ücretin bir geçim üc-
reti olması gerekir. İnsanca yaşa-
nabilir bir ücret olmalı. Bir sene-
dir asgari ücrete zam gelmiyor 
ama enflasyon devam ediyor! 
Son bir yılda sebze ve meyve fi-
yatlarında yüzde 200’ü aşan ar-
tışlar yaşandı.  Türkiye’de 7 mil-
yonu aşkın insanımız asgari üc-
retle çalışıyor. Bu da nüfusun 
yaklaşık üçte biri! Dolayısıyla as-
gari ücret meselesi Türkiye’nin 

kritik bir konusu! Asgari ücretli-
ler heyecan ile açıklanacak raka-
mı bekliyor. Zenginin hissettiği 
enflasyon ile yoksulun maruz 
kaldığı enflasyon aynı değil. TÜ-
İK rakamları üzerine çalışıldığın-
da, düşük gelir grubunun maruz 
kaldığı enflasyonun yüzde 61 ol-
duğu tespit ediliyor. Dolayısıyla, 
başlangıçta; alım gücünün ko-
runması için asgari ücrete en az 
yüzde 61 zam uygulanması ge-
rekmez mi?                                                                                      

Bu yılın net asgari ücretine 
göre hesaplandığında, Cumhur-
başkanlığı 2025 yılında günde 
'en az' 2 bin 727 asgari ücret, 
yani günlük 47 milyon TL har-
cayacak! 

 
Vekillerin harçlığı kat-

landı!                                                                                                                                           
TBMM’nin yolluk harcama-

ları için 2024 yılında 75 milyon 
173 bin TL ayrılırken, bu tutar 
2025 yılında yüzde 153 artacak 
ve 190 milyon 83 bin TL'ye yük-
selecek. Meclis’in 2004 yılında 
71 milyon 850 bin TL olan tem-
sil tanıtma gideri de 2025 yılın-
da 231 milyon 512 bin TL'ye 
yükselecek ve yüzde 222 arta-
cak!                                                                   

 
Faize 2 trilyon, çiftçiye 

135 milyar!                                                                                                                                  
2025 Bütçe görüşmelerinde 

Muhalefet ne dediyse reddedil-
di! 2025 bütçesi AKP ve MHP 
oyları ile kabul edildi. Cumhur-
başkanı Yardımcısı Cevdet Yıl-
maz, 2025 Yılı Merkezi Yönetim 
Bütçesi'ne ilişkin açıklama yaptı. 
2025 yılı bütçe giderleri 14 tril-
yon 731 milyar lira, bütçe gelir-
leri ise 12 trilyon 800 milyar lira 
olarak öngörülüyor.                               

Daha başlarken açık! 2025 
yılı bütçesinde Faize 2 trilyon, 
Tarım’a ise toplam 135 milyar 
TL destekleme ayrılacak!   

Çiftçiye verilen destek faize 
ayrılanın yanında “devede ku-
lak” bile değil! Bu gerçeklere ba-
kıp da iktidarın çiftçiye sahip 
çıktığını söylemek mümkün mü? 
Tarım ülkesi olduğumuz halde 
gıda enflasyonu en yüksek ülke-
lerin başında geliyoruz! Her şe-
ye var, Asgari ücretliye, Emekli-
ye ve de çiftçiye gelince “para 
yoook”! 

Bu düzende herkes Dev-
let Memuru olmak istiyor!                                                                                              

Nasıl ve niye mi?  Türkiye’de 
2002 yılı sonunda 3 milyon 12 
bin memur varmış. 2024 Hazi-
ran ayında bu rakam 5 milyon 
263 bin olmuş! Adeta herkes 
Devlet’e kapağı atmak istiyor! 
Son 22 yılda Türkiye genelinde 

istihdam oranı yüzde 35 artmış, 
Kamu’da ise yüzde 75 artış ol-
muş!                                                                                                                         

Özel sektörde asgari ücret: 
17 bin 2 TL, Devletin asgari üc-
reti ise 39 bin 177 TL! Devletin 
verdiği bir bakıma normal de, 
özel sektörün verdiği 17 bin 2 
TL ile bu millet nasıl karnını do-
yuracak? 12.500 TL ile emekli 
ne yapacak? 

 
Türkiye'nin genç nüfusu 

alarm veriyor! İşte acı tablo; 
Bir dönem dünyanın en 

genç nüfusuna sahip ülkelerin-
den biri olarak gösterilen Türki-
ye'de, genç nüfusun toplam nü-
fus içerisindeki oranı hızla düşü-
yor. TÜİK verilerine göre, bu 
oran 2050 ve 2100 yıllarında 
yüzde 10'un altına inebilir! Ulus-
lararası Gençlik Günü'nde yapı-
lan değerlendirmelere göre, Tür-
kiye'nin genç nüfus oranı yüzde 
15,1 ile dünya ortalaması olan 
yüzde 15,5'in altında kaldı. En 
yüksek genç nüfusa sahip ülke 
yüzde 24,1 ile Suriye olurken, 
en düşük oran yüzde 6,8 ile Uk-
rayna'da görüldü. 

Ülkemiz Ekonomisi ile ilgili 
yazılacaklar bir kitaba bile sığ-
maz! Şimdilik bununla yetine-
lim.  

 
Tabii ki suçu hep iktida-

ra yüklemek ne kadar doğ-
ru?                                                                                                          

Bir gün Nasreddin Hoca'nın 
eşeği çalınmış. Can sıkıntısı için-
de durumu komşularına anlatın-
ca her kafadan bir ses çıkmaya 
başlamış.                                                                                                                                                         

Birisi: Hocam demiş, niye 
ahırın kapısına iyi bir kilit tak-
madın sanki? 

Bir başkası: Evine hırsız gi-
riyor da senin nasıl haberin ol-
muyor? diye konuşmuş. 

Bir diğeri de : Hocam de-
miş, kusura bakma ama eşeğin 
çalınmasına en büyük sebep yi-
ne sensin. Çünkü doğru dürüst 
bir ahırın bile yok. Nerden bak-
san dökülüyor!                                                                                                                  

Hoca kızmış: Yahu demiş, 
iyi, güzel de kabahatin hepsi be-
nim mi ? Hırsızın hiç mi suçu 
yok ?                                                        

 
Ülkemizin gerek ekonomi 

gerekse diğer konularda olum-
suz noktalara gelmesinde bütün 
suç iktidarın mı?                                         

Seçmenin hiç mi suçu yok? 
Bir insan ayni delikten tekrar 
tekrar ısırılır mı? Maalesef, bizim 
toplumumuz ısırılıyor! 

Sonra da “yandım anam” 
diye bağırıyor!  

Allah (cc) Fussilet Suresi 
46. Ayette; “Kim Salih amel iş-
lerse kendi iyiliğinedir. Kim de 
kötülük yaparsa kendi zararına-
dır. Yoksa Rabbin kullarına ke-
sinlikle zulmetmez” şeklinde kul-
larını uyarır!                                                                                                     

Nisa Suresi:79. Ayette 
ise; “Sana gelen her iyilik Al-
lah’tandır. Sana gelen her kötü-
lük de nefsindendir. Resulüm! 
Seni bütün insanlara elçi olarak 
gönderdik. Buna şahit olarak Al-
lah yeter” diyor.  

Unutmayalım ki Ölüm var, 
Ahiret var ve de Hesap var! Pey-
gamberimiz (sav) bir hadislerin-
de; ”Hesaba çekilmezden önce 
kendinizi hesaba çekin!” diyerek 
bizleri uyarır. 

Dostça kalın…

Ekonominin kazananı kimler!                                                                         
Ari Damızlık Hayvan Deposu Edirne Projesi kapsamında 

kentte hastalıklardan ari damızlık organize tarım bölgeleri oluş-
turulacak. 

Edirne'nin hastalıklardan ari damızlık hayvan üretim merke-
zi olması amacıyla Valilik tarafından Tarım ve Orman Bakanlığı 
himayesinde çalışma başlatıldı. 

Proje çalışmaları kapsamında İl Tarım ve Orman Müdürlü-
ğünde değerlendirme toplantısı yapıldı. 

Vali Yunus Sezer başkanlığında gerçekleştirilen toplantıda, 
proje kapsamında yapılan çalışmalar ele alındı. 

Proje kapsamında mevcut işletmelerin hastalıklardan ari ha-
le getirilerek belirli bölgelerde ari damızlık organize tarım bölge-
leri oluşturulması amaçlanıyor. 

Vali Sezer, önemli bir projenin hayata geçirileceğini belirte-
rek Tarım ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı ve bakanlık yetki-
lilerine desteklerinden dolayı teşekkür etti. 

Toplantıya, oda ve borsa başkanlarıyla ilgili kurum müdürle-
ri katıldı. 

Edirne, Kırklareli ve Tekirdağ ile birlikte 2010 yılında Dünya 
Hayvan Sağlığı Örgütü tarafından şap hastalığından ari bölge 
ilan edilmişti.(aa)

Ari damızlık organize tarım bölgeleri oluşturulacak
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ARAMIZDAN AYRILANLAR
ALİ DÖŞLÜ vefat etti. 
Tarlakapı sakinlerinden merhume Fatma 

Döşlü’nün eşi, Mehmet Döşlü ve Nurgül Özka-
ra’nın babaları, ışık Döşlü ve Ersel Özkara’nın 
kaınpederi, PTT den emekli 88 yaşındaki Ali 
Döşlü vefat etti, 

Cenazesi Çarşamba günü Süleçelebi Ca-
mii’nde öğle vakti kılınan cenaze namazının ardından Yeni 
Şehir Mezarlığı’na defnedildi. 

 
YÜCEHAN ULU vefat etti. 
Zuhal ve Erhan Ulu’nun oğulları, Arif ve 

Emine Arduç’un torunu, Ege Ulu’nun ağabeyi, 
26 yaşındaki Yücehan Ulu vefat etti, 

Cenazesi Çarşamba günü Toki Camii’nde 
ikindi vakti kılınan cenaze namazının ardından 
Yeni Şehir Mezarlığı’na defnedildi. 

 
NACİ ÖTER vefat etti. 
Umurbey Mahallesi sakinlerinden merhum 

Kazım ve Fethiye’nin oğulları, Nail ve Naci-
ye’nin kardeşi, Kadriye’nin eşi, İlker, Cüneyt ve 
Tamer’in babaları, 75 yaşındaki Naci Öter vefat 
etti, 

Cenazesi Çarşamba günü Sarı Camii’nde 
öğle vakti kılınan cenaze namazının ardından Acı Çeşme Me-
zarlığı’na defnedildi. 

 
NİLGÜN ATSIZ vefat etti. 
Murhum Ali Şefik ve Lem Yılmaz’ın kızları, 

Canan ve Salim Yılmaz’ın kardeşleri, merhm 
Selim ve Memnune Atsız’ın gelinlerii, Selim Ir-
mak Atsız’ın annesi, Diş Hekimi Nezih Atsız’ın 
eşi, 69 yaşındaki Nilgün Atsız vefat etti, 

Cenazesi Çarşamba günü Eski Camii’nde ikindi vakti kı-
lınan cenaze namazının ardından Yeni Şehir Mezarlığı’na 
defnedildi.



“Kadınlar siyasette  
eşit temsil edilmeli”

Atatürkçü Düşünce Derneği (ADD) Edirne Şubesi, Türkiye 
Cumhuriyeti’nin kuruluşuyla birlikte Türk kadınına tanınan 
“Seçme ve Seçilme Hakkı” yasasının 90. yıl dönümüne ilişkin 
bir basın açıklaması yayınladı.  

Açıklamada, kadınların siyasette eşit temsil edilmesine dikkat 
çekildi. Kadınların siyasette daha fazla yer almasının vurgulan-
dığın açıklamada, şunlara yer verildi:  

“Atatürk 5 Aralık 1934’de kadınlara seçilme hakkını tanıdı” 
“Cumhuriyetimizin Kurucusu Büyük Önder Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk 5 Aralık 1934’de bütün dünyanın hayranlığını 
kazanan bir çıkışla kadınlara milletvekili seçilme hakkını tanıdı. 
‘Toplumun bir yarısı topraklara zincirle bağlı iken, diğer bir yarı-
sının yükselmesi mümkün müdür?’ sözü bu konudaki bakış açı-
sının net anlatımıdır. Milli Kurtuluş Savaşı’nda kadınlarımızın, 
vatanın her yerinde mücadeleye katılımları, dünya tarihinde 
saygıyla anılmaktadır. Büyük devrimci Atatürk; ‘Dünyada hiç bir 
milletin kadını ben Anadolu kadınından daha fazla çalıştım, mil-
letimi kurtuluşa ve zafere götürmekte Anadolu kadını kadar 
emek verdim diyemez.’ sözleriyle bunu teyit etmektedir. Atatürk 
Türkiye’sinde, 08 Şubat 1935’de gerçekleşen genel seçimlerde, 
17 kadın, milletvekili olarak TBMM’de yer almıştır. Avrupa’nın 
ve dünyanın büyük kaosa, 2. Dünya Savaşı’na sürüklendiği bir 
dönemde, Türkiye böylece yine fark yaratmıştır. 

 
“Her türlü çalışmayı yapmak konusunda kararlıyız” 
Millet olarak Atatürk’e çok şey borçluyuz. Kadınıyla, erkeğiy-

le, genciyle, çocuğuyla… Milletimizin her bir ferdini bu sorum-
luluğun bilincinde olmaya çağırıyoruz. Biz Atatürkçü Düşünce 
Derneği olarak, kadınların TBMM’de temsil edilme oranı açısın-
dan dünyada bu kadar alt sıralarda yer almasında ve seçme 
hakkını daha çok kullanmasına karşın seçilme hakkını daha az 
kullanabilmesinde rol oynayan faktörlerin (eğitim düzeyinin dü-
şüklüğü, kırsal yörelerde kocanın kadın üzerindeki baskısı, poli-
tik bilinç eksikliği, ekonomik sorunlar, gerek siyasal kuruluşların 
gerek demokratik kitle örgütlerinin kadının politik etkinliğini des-
tekleme yönünde yeterince çaba göstermemeleri vb.) bilincin-
deyiz. Atatürk ilke ve devrimlerinin toplumsal sorunlarımızın çö-
zümlenmesinde yol gösterici niteliğe ve yaratıcı güce sahip ol-
duğuna inanan bir demokratik kitle örgütü olarak, laiklik ilkesi-
nin ve demokrasinin gereği olan, Atatürk Devrimi’nin en önem-
li kazanımlarından ‘kadınların seçme ve seçilme hakkını tam 
olarak kullanmaları’ ve ‘kadınların siyasette eşit temsil edilmesi’ 
için özellikle siyasal açıdan bilinçlenmeleri ve politik etkinliğine 
ilişkin sorunların çözümüne yönelik her türlü çalışmayı yapmak 
konusunda kararlıyız. Büyük özveriyle mücadele veren ve Bü-
yük Atatürk’e minnet duyarak kadınlarımızın Seçme ve Seçilme 
Hakkı kazanmalarının 90. yıl dönümünü kutluyoruz.  

Haber Merkezi
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Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Keşan İlçe Başkanı Anıl 
Çakır, 2025 yılı için belirlene-
cek asgari ücret ve TÜİK’in en-
flasyon verilerine ilişkin önem-
li açıklamalarda bulundu. İlçe 
Başkanı Çakır, milyonlarca iş-
çi, memur ve emekliyi yakın-
dan ilgilendiren sürecin iktidar 
tarafından manipüle edildiğini 
savunarak, “Asgari ücret tale-
bimiz otuz, bunun altında yo-
kuz. 2025 yılının ilk yarısında 
asgari ücret talebimiz 30 bin 
TL’dir” dedi. 

Asgari ücretin artış yükünü; 
esnafın ve KOBİ’nin sırtına 

yüklemeyeceklerini belirten İl-
çe Başkanı Çakır, “Türkiye 
Büyük Millet Meclisi 
(TBMM)’nde bütçe görüşülü-
yor emekliye, asgari ücretliye, 
esnafa, memura, çiftçiye ve 
öğrenciye bütçe istiyoruz” ifa-
delerini kullandı.  

2009 ve 2024 yılları arasın-
daki TL’nin alım gücüne deği-
nen İlçe Başkanı Çakır, açıkla-
masını şöyle sürdürdü:  

“Genel Başkanımız Özgür 
Özel, Devlet Bahçeli’ye grup 
toplantımızda çok güzel bir ya-
nıt verdi. Yanında getirdiği ba-
vuldaki paralarla TL’nin alım 
gücünün ne kadar düştüğünü 
gözler önüne serdi. 2009 yılın-
da Türkiye’de üretilen bir oto-
mobilin 26.000 TL’ye (200 
TL’lik banknotlarla 2.5 deste) 
satıldığını aynı aracın ise 2024 
yılında 1.800.000 TL (200 
TL’lik banknotlarla 90 deste) 
olarak satıldığını bavuldan çı-
kardığı paralarla TL’nin alım 
gücünün nereden nereye gel-
diğini göstermiş oldu” 

 
“1.25 çeyrek altın kayıp” 

Genel Başkan Özgür 
Özel’in Salı günkü grup top-
lantısında üstüne basa basa 
ifade ettiği çeyrek altın hesabı-
nı hatırlatan İlçe Başkanı Ça-
kır, hesap hakkında şu rakam-
ları verdi:  

“2002 yılında en düşük 

memur maaşı 14.5 çeyrek al-
tındı, 2024’te en düşük me-
mur maaşı 7.5 çeyrek altına 
düştü. Memurun cebine gitme-
si gereken 7 altın kayıp. 2002 
yılında En düşük emekli maaşı 
8 çeyrek altındı, 2024 yılında 
en düşük emekli maaşı 2.5 
çeyrek altına düştü. Emeklinin 
cebine gitmesi gereken 5.5 
çeyrek altın kayıp. 2002 yılın-
da asgari ücret 7 çeyrek altın-
dı, 2024 yılında asgari ücret 3 
çeyrek altına düştü. Asgari üc-
retlinin cebine gitmesi gerek 4 
çeyrek altın kayıp. 2002 yılın-
da KYK öğrenci kredisi 1.5 

çeyrek altındı, 2024 yılında 
0,25 çeyrek altına düştü. KYK 
öğrencisinin cebine girmesi ge-
reken 1.25 çeyrek altın kayıp.”  

“Emekliye geçim haktır 1 
asgari ücret şarttır” diyen İlçe 
Başkanı Çakır, açıklamasını 
şöyle devam etti:  

“En düşük emekli maaşının 
asgari ücrete yükseltilmelidir. 
Emeklilerimizin bu en güzel 
dönemlerini en iyi şekilde ge-
çirmelerini sağlamak Cumhu-
riyet Halk Partisi’nin ekonomi 
programındadır. İktidara geldi-
ğimizde emeklilerin hakkettik-
leri yaşam kalitesini ulaşmaları 
için ekonomik koşulları sağla-
yacağız.” 
İlçe Başkanı Çakır, TÜİK’in 

enflasyon hesaplamalarına 
dikkat çekerek, kasım ve aralık 
aylarında açıklanacak enflas-
yon oranlarının milyonlarca ki-
şinin maaş artışında belirleyici 
olacağını ifade etti. TÜİK’in 
geçmişte olduğu gibi düşük 
oranlar açıklayarak çalışanları 
mağdur ettiğini öne süren Ça-
kır, “TÜİK, kasım-aralık enflas-
yonunu düşük hesaplayıp işçi, 
memur ve emeklinin daha dü-
şük zamlara mahkûm edilme-
sini planlayan iktidar ve 
IMF’nin taşeronluğunu üstleni-
yor," ifadelerini kullandı. 

CHP’nin asgari ücret tale-
bini net bir şekilde dile getiren 
Çakır, artış yükünün esnaf ve 

KOBİ’lere yüklenmemesi ge-
rektiğini belirtti. Bu kapsamda 
şu önerilerde bulundu: 

“1-10 çalışanlı işyerleri için: 
Çalışan başına 6.000 TL asga-
ri ücret desteği 

10-50 çalışanlı işyerleri 
için: Çalışan başına 3.000 TL 
asgari ücret desteği 

50-100 çalışanlı işyerleri 
için: Çalışan başına 2.000 TL 
asgari ücret desteği 

100’den fazla çalışanlı iş-
yerleri için: Çalışan başına 
1.500 TL asgari ücret desteği” 

 
"Edirne esnafı kan ağlıyor" 

 
Geçtiğimiz hafta Edirne’de 

ekonomiden sorumlu genel 
başkan yardımcıları, il başkanı 
ve milletvekiliyle birlikte esnaf 
ziyaretleri gerçekleştirdiklerini 
ifade eden Çakır, özellikle Ali 
Paşa Çarşısı’ndaki durumun 
içler acısı olduğunu belirtti. İl-
çe Başkanı Çakır, "Günü siftah 
yapamadan kapatan esnaf, 
dükkanını devretmek için alıcı 
bekliyor. Vakıf kiracılarına yüz-
de 400 oranında kira artışı ya-
pıldığını öğrendik. TÜİK’in ve-
rileri asgari ücrete zamda dik-
kate alınırken, sıra kira artışına 
geldiğinde aynı veriler dikkate 
alınmıyor," dedi. 

 
"Öğrenciye, işçiye,  

memura, esnafa bütçe  
istiyoruz!" 

 
İlçe Başkanı Çakır, son ola-

rak iktidarın kaynakları halk 
yerine kendi yandaşlarına ak-
tardığını vurguladı. "Saraya, 
yandaşa, şatafata gelince büt-
çe sınırsız. Ancak öğrenciye, iş-
çiye, memura, esnafa bütçe 
yok! Biz, CHP olarak adil ve 
insanca yaşamayı mümkün kı-
lacak bir düzen istiyoruz. Asga-
ri ücretin artırılmasını destekle-
mekle kalmıyor, yükün esnaf 
ve KOBİ’lerimize binmemesi 
için somut çözüm önerilerimizi 
masaya koyuyoruz," diyerek 
sözlerini tamamladı. 

CHP Keşan İlçe Başkanı 
Anıl Çakır, iktidarın ekonomik 
politikalarını eleştirerek, halkın 
gerçek enflasyonla mücadele 
ettiğini, ancak resmi verilerin 
bu durumu yansıtmaktan uzak 
olduğunu belirtti. "Halkın çar-
şıda, pazarda, markette hisset-
tiği enflasyon, TÜİK’in açıkla-
dığı rakamların çok üzerinde. 
Gerçekleri halkın sesi olarak 
dile getirmeye ve çözüm üret-
meye devam edeceğiz" ifade-
leriyle halkın yanında oldukla-
rını bir kez daha vurguladı. 
Haber Merkezi

CHP “30’un altında yokuz” diyor

Edirne'de, polisin denetimlerinde uyuşturucuyla yakalanan 
4 şüpheli gözaltına alındı. 
İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri, kent merkezi ve Keşan ilçe-

sindeki denetimlerinde durumundan şüphelendiği 4 kişiyi dur-
durdu. 

Zanlıların üst aramalarında 15 gram sentetik uyuşturucu, 16 
uyuşturucu hap ve uyuşturucu kullanma aparatı ele geçirildi. 

Gözaltına alınan şüphelilerin emniyetteki işlemleri sürü-
yor.(aa)

4 şüpheli gözaltına alındı
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Pikapla otomobil çarpıştı
Edirne'de pikapla otomobilin çarpıştığı kazada 1 kişi yaralandı. 

R.Ç'nin kullandığı pikap, Bülent Ecevit Bulvarında A.Ç.G'nin kullan-

dığı otomobille çarpıştı. 

İhbar üzerine olay yerine sağlık ve polis ekipleri sevk edildi. 

Yaralanan otomobil sürücüsü, sağlık ekiplerince Trakya Üniversitesi 

Tıp Fakültesi Hastanesine kaldırıldı.(aa)

Kırklareli'nin Vize ilçesinde 
babasının hediye ettiği 15 ko-
yunla hayvancılığa başlayan 
veteriner teknikeri 28 yaşında-
ki Eray Akel, 2 yılda sürüsünü 
büyüttü. 

Akel, 2020 yılında Afyon 
Kocatepe Üniversitesi Bayat 
Meslek Yüksekokulu Laborant 
ve Veteriner Sağlık Programın-
da eğitimine başladı. 

Mezun olduktan sonra aile-
sinin yaşadığı Müsellim köyü-
ne dönen Akel, hayvan çiftliği 
kurmaya karar verdi. 

Akel, 2022 yılında babası-
nın hediye ettiği 15 koyun ile 
hayvancılığa başladı. Kendi 
imkanlarıyla bir ağıl kuran 
Akel, iki yıl içerisinde hayvan 
sayısını 400'e çıkardı. 
 "Ağıla geldiğimde mutlu 
oluyorum seviniyorum" 
Akel, ağıla geldiğinde ken-

dini mutlu hissettiğini söyledi. 
Çocukluğundan bu yana 

hayvanların içerisinde olduğu-
nu ifade eden Akel, hayvan 
sevgisinin çok değişik bir duy-
gu olduğunu kaydetti. 

Köyünü terk etmediğini an-
latan Akel, "Hayvana karşı 
sevgim var, severek yapıyo-

rum, mutluyum. Şu an 400 
hayvanım var. Bunların sayısı-
nı arttırmayı istiyorum. Devle-
timizin desteklerini takip ede-
rek kapasitemizi artıracağım." 
dedi. 

Akel, ilerleyen yıllarda da-
ha modern bir çiftlik kurmayı 
hedeflediğini dile getirdi. 

Gençlere köylerini terk et-
memelerini öneren Akel, duy-
gularını, "Ağıla geldiğimde 
mutlu oluyorum seviniyorum. 
Üniversitede dönemimde ko-
yunlar doğum yapıyordu göre-
miyordum, anneme ve baba-
ma söylüyordum video at diye 
göreyim hangi koyun kuzuladı 
diye. Özlüyordum, çünkü on-
lara bağlıydım." cümleleriyle 
ifade etti.(aa)

Edirne'nin Uzunköprü ilçe-
sinde aydınlatma direğine çar-
parak ikiye bölünen otomobil-
deki 1 kişi öldü, 1 kişi yaralan-
dı. 

Ö.Ç'nin kullandığı otomo-
bil, 19 Mayıs Caddesi'nde ay-
dınlatma direğine çarptı. 

Çarpmanın etkisiyle ikiye 

bölünen otomobildeki sürücü 
Ö.Ç. ile yanındaki Ö.D. ağır 
yaralandı. 

Yaralılar ihbar üzerine böl-
geye gelen sağlık ekiplerince 
Uzunköprü Devlet Hastane-
si'ne kaldırıldı. 

Yaralılardan Ö.D. müdaha-
leye rağmen kurtarılamadı.(aa) 

15 koyunla başladı sürü sahibi oldu

Aydınlatma  
direğine  
çarptı, 
araç ikiye  
bölündü

Trabzon'dan gelen kadınlar, Tekirdağ'da 41 bin 500 dekar-
da yetiştirilen zeytinin hasadında çalışarak ailelerinin geçimine 
katkı sağlıyor. 

Evlerindeki kış hazırlıklarını tamamladıktan sonra Tekir-
dağ'ın yolunu tutan Karadenizli kadınlar, zeytin bahçeleriyle 
ünlü Şarköy ilçesindeki tarlalarda sabahın erken saatlerinde 
mesaiye başlıyor. 

Gün boyunca kadınların topladığı zeytinler, sandıklara yer-
leştirildikten sonra araçlara yüklenip fabrikaya götürülüyor. 

Kadınlar, elde ettikleri kazançla ev ekonomilerine katkı sağ-
lıyor. 

Trabzon'dan gelen kadınlardan Pembe Köse, zeytin hasadı 
bitene kadar çalışmaya devam edeceklerini söyledi. 

Tarlada her işin emek istediğini ve zeytinleri özenle topla-
dıklarını belirten Köse, "Sabah erkenden gelip toplamaya baş-
lıyoruz. Gün boyunca ağaçlardan silkelediğimiz zeytinleri top-
layıp, işlenmesi için fabrikaya gönderiyoruz. Her işin zorluğu 
olduğu gibi bu işin de zorluğu var ama severek çalışıyoruz." de-
di. 

Hacer Şen de tarlada çalışarak ev ekonomisine katkı sağla-
dıklarını, akşama kadar tarlada emek harcadıklarını dile getir-
di. (aa) 

Şarköy hasadına Trabzon’dan destek
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Edirne Valisi Yunus Sezer, kuraklığa karşı Tunca Nehri'ne 
mini baraj kurulacağını belirtti. 

Sezer, Edirne İl Genel Meclisinin Aralık ayı toplantısında, 
Edirne'nin bir tarım şehri olduğunu söyledi. 

Sulama yatırımlarını desteklediklerini belirten Sezer, "Sula-
mayla ilgili önemli işler yapıldı. Çakmak Barajı'nın iletim hattı 
ve ilave 5 bin hektarlık alanla ilgili sulama projesini Şubat ayı 
itibarıyla bitireceğiz. Bu hem Ergene Havzası'nı rahatlatacak 

hem de su kullanımında yaşanan sıkıntıyı hafifletecek." dedi. 
Sezer, sulama imkanlarını artıracak Çömlekköy Barajı'nın 

yapımına ise bu yıl başlandığını hatırlattı. 
Çalışmalar kapsamında Çömlekköy regülatörünü gelecek 

yıl tamamlamayı hedeflediklerini ifade eden Sezer, şunları kay-
detti: 

"Mini bir baraj, su toplama havzası yapılacak ve oradan asıl 
baraj gövdesine su basılacak, regülatör dediğimiz alan bu. 
Çömlekköy regülatörü ile Tunca Nehri'nin içerisinde mini bir 
barajımız olacak. Tunca Nehri'nden aşağıya doğru bütün alan-
lara suyun kıt olduğu bu yılki gibi sıkıntı yaşadığımız dönem-
lerde yararlanılacak. Orada 3.5 milyon metreküp suyu depola-
ma imkanımız olacak. Regülatör barajın destekleyicisi, mütem-
mim cüzü dediğimiz kısmı olacak. Bir taraftan gövde çalışma-
ları devam ediyor bir taraftan da sulama alanlarıyla ilgili çalış-
malar sürüyor." 

Vali Sezer, tarımsal sulamaya desteklerin süreceğini belirte-
rek, il ve ilçelerdeki sulama yatırımlarına ilişkin bilgi verdi. (aa) 

Tunca’ya mini baraj kurulacak
Edirne Milletvekili Ediz 

Ün’ün, “Keşan’da huzurevi ya-
pılıp yapılmayacağına ilişkin 
soru önergesine cevap veren 
Aile ve Sosyal Hizmetler Baka-
nı Mahinur Özdemir Göktaş 
cevabında Keşan’a hiç değin-
medi” dedi. 

Bakanın Edirne’deki diğer 
huzurevi ve yaşlı bakım ve re-
habilitasyon merkezlerini sayıp 
Keşan’ın durumuna hiç değin-
memesini değerlendiren Edir-
ne Milletvekili Ediz Ün, “Baka-
nın Keşan’ın huzurevi ihtiyacı-
nın olup olmadığı konusunda 

bilgisi olduğunu sanmıyorum. 
Bunun için cevaplarında Ke-
şan’ın adını bile anmamışlar. 
Keşan’ın tarihini, bölgedeki ye-
rini, kültürünü, hiçbir şeyini 
bilmiyorlar. Oysa Keşanımızın 
acil huzurevine ihtiyacı var” 
şeklinde konuştu.  

Değişen toplumsal yapıya 
ve nüfusun hızla yaşlanmasına 
dikkat çeken Ün sözlerini şöyle 
sürdürdü: 

“Nüfusumuz hızla yaşlanı-
yor, aile yapımız değişiyor. Es-
kiden geleneksel aile içinde ya-
şamlarını sürdüren yaşlı insan-

larımız artık bu kalabalık ailele-
rin ortadan kalkmasıyla birlikte 
yaşamlarının en güzel yıllarını 
iyi bakım alacakları yerlerde 
geçirmek istiyor. Huzurevleri, 
yaşlı bakım ve rehabilitasyon 
merkezleri çok önemli bir ihti-
yaç. Keşan tarihiyle, kültürüyle 
bölgesinin önemli bir merkezi. 
Ancak Aile ve Sosyal Hizmet-
ler Bakanlığının bundan habe-
ri yok.  Bize Uzunköprü’de, 
Edirne merkezde olan ve yapı-
lacak huzurevlerinin adını sıra-
layıp göndermişler. Onları biz 
de biliyoruz. Kapasitelerinin 
yetmediğini de biliyoruz. An-
cak bir şey daha biliyoruz ki; o 
da Keşan’ın huzurevine ihtiya-
cı olduğudur. Sormak isteriz; 
oldu ya yer buldu annesini, 
babasını Edirne’de huzurevine 
yerleştiren bir vatandaşımız 
Keşan’dan ya da Enez’den 
hafta sonu gidip büyüğünün 
ziyaret etmek isterse sadece 
yol parası olarak kaç lira öde-
yecek? Bir şeyi görmeyerek so-
runu çözmüyorsunuz. Keşan’ın 
huzurevi ihtiyacı vardır, acildir 
ve bir an önce yapılmalıdır.” 
Haber Merkezi 

“Keşanımızın acil huzurevine ihtiyacı var”
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Edirne Belediyesi, mahalle sakinlerinin hayatını kolaylaştı-
racak yeni bir adımı daha hayata geçiriyor. Edirne Belediye 
Başkanı Av. Filiz Gencan Akın “Ek Hizmet binamız sadece bir 
bina değil, mahalle kültürünü ve bir arada yaşama duygusunu 
da inşa ettiğimiz bir alandır” ifadelerini kullanarak tüm Edirne-
lileri 5 Aralık Perşembe günü saat 16.00’da Babademirtaş Ma-
hallesi, Sanayi Kışla Caddesi No: 20 ‘de gerçekleştirilecek açı-
lış törenine davet etti. Yeni bina, Babademirtaş Mahallesi Muh-
tarlığı, tahsilat merkezi ve kuaför hizmetini tek bir çatı altında 
sunarak mahalle halkının günlük yaşamını kolaylaştıracak. 
Edirne Belediye Başkanı Av. Filiz Gencan Akın, bu projeyle 
mahalle halkına daha yakın olmayı ve onlara hak ettikleri en iyi 
hizmeti sağlamayı amaçladıklarını belirterek, “Yeni hizmet bi-
namız, halkımıza daha yakın ve erişilebilir hizmet sunma hede-
fimizin bir parçasıdır. Mahalle muhtarlığı, tahsilat merkezi ve 
kuaför hizmeti sağlayan hizmet binamızla Babademirtaş Ma-
hallesi sakinlerinin ihtiyaçlarını karşılamayı, zamandan tasarruf 
etmelerini sağlamayı ve onlara daha kolay ulaşılabilir hizmet 
sunmayı amaçlıyoruz. Artık her bir vatandaşımız, günlük işlem-
lerini tek bir çatı altında kolaylıkla halledebilecek. Hizmet bina-
mız sadece bir bina değil, bir mahalle kültürünü ve bir arada 
yaşama duygusunu da inşa ettiğimiz bir alandır” dedi ve tüm 
Edirnelileri 5 Aralık Perşembe günü saat 16.00’da gerçekleşti-
recek açılışa davet etti. Haber Merkezi 

AK Parti Edirne İl Başka-
nı Belgin İba, 5 Aralık Dün-
ya Kadın Hakları Günü'nü 
dolayısıyla mesaj yayımladı. 
İba, mesajında, Ata-

türk'ün önderliğinde kurulan 
Cumhuriyet ile toplumsal 
yaşamın her alanında eşitliği 
amaçlayan köklü değişiklik-
ler gerçekleştirildiğini hatır-
lattı. 

Türkiye Cumhuriyeti’nin 
ilk yıllarında gerçekleştirilen 
Atatürk Devrimleri’nin en önemli hedeflerinden birinin kadın-
ların sosyal ve kültürel alanlarda erkeklerle eşit haklara sahip 
olması olduğunu ifade eden İba, Türkiye’nin bu konuda Avru-
pa ülkelerinden daha önde olduğunu ifade etti. 

Kadınların sosyal, kültürel, ekonomik, siyasi ve toplumsal 
alandaki konumlarını arttırmak için çalışmaya devam edecek-
lerinin altını çizen İba, farkındalık yaratma, zihinsel dönüşüm, 
kadının güçlendirilmesi ve daha birçok alanda kadınların hak-
larını savunmaya devam edeceklerini dile getirdi. 

Türk kadınının Cumhuriyet’in kurulmasında büyük rol oy-
nadığını belirten İba, “Ülkemizdeki tarihi seyrine baktığımızda, 
Ulusal Kurtuluş mücadelemizde cephede savaşan, erkeğine 
mermi taşıyan Türk Kadını, Cumhuriyetimizin kurulmasıyla bir-
likte öncelikle seçme ve seçilme hakkını elde etmiş ve birçok 
Avrupa ülkesinden önce siyasal, sosyal ve ekonomik alanda 
eşit haklara sahip olmuştur. Kadınlara seçme ve seçilme hakkı-
nın verilmesi, kadınların toplum hayatına katılmalarının yolları-
nı açmış, demokrasinin ve kalkınmanın ölçüsü olmuştur. Ülke-
mizde de kadının sosyal statüsünün yükseltilmesine yönelik si-
yasi ve hukuki alanda atılan güçlü adımlar, kadınlarımızı cesa-
retlendirmiş ve müreffeh Türkiye’nin inşasına güç katmıştır. Bu-
gün kadınlarımız, eğitimden spora, sanattan bilime, ekonomi-
den siyasete kadar pek çok alanda ülkemizin rekabet gücünü 
arttırmakta ve bizleri gururla temsil etmektedirler.” dedi.  

Haber Merkezi 

Belediye ek hizmet binası açıyor

Diyanet-Sen Edirne Şube Başkanı Emin 
Yaryıkan, Edirne Laik Bilimsel Eğitim Çalışma 
Grubu adına açıklama yapan Veli-Der Edirne 
Şube Başkanı Kezban Demir’in 7-10 yaş çocuk-
ları için hazırlanan Kur’an-ı Kerim Öğrenme 
programının çocuklara zarar verdiği yönündeki 
açıklamalarına tepki gösterdi. 

Yaryıkan, “Çocukların Kur’an öğrenmesinin, 
dinini, milli manevi değerlerini öğrenmesinin 
emin olun kimseye zararı yok. Merak etmeyin 
laiklik de elden gitmez. 10 yaş Kuran öğretme 
programının çocuklara zarar verdiği yönünde 
açıklama yapmak milli manevi değerlere düş-
manlıktan başka bir şey değildir” dedi. Yaryı-
kan, Demir’in 7-10 yaş çocukları için hazırlanan 
Kur’an-ı Kerim Öğrenme programının çocukla-
ra zarar verdiği yönündeki açıklamalarına ce-
vap olarak “Merak etmeyin laiklik de elden git-
mez” diye cevap verdi.  

Yaryıkan, 2022 yılında yürürlüğe konulan 
ve tüm Türkiye’de uygulanan 7-10 yaş çocuk-
lara yönelik Kuran Kursları programının Edir-
ne’de de uygulandığını hatırlattı.  

“Çocuklarımızın yaşları dikkate  
alınmıştır” 

Yaryıkan, şunları kaydetti: 
“Edirne Laik Bilimsel Eğitim Çalışma Grubu 

yalan yanlış bilgilerle manipülatif açıklamalarla 
sanki bu uygulama, yalnızca Edirne’de yapılı-
yormuş, çocuklar bundan zarar görüyormuş ve 
daha bir çok gerçek dışı beyanla bu uygulama-
nın kaldırılması yönünde bir açıklama yapmış-
lardır. Oysa söz konusu program halkımızdan 

gelen talepler doğrultusunda hazırlanmıştır.  
2022 yılından beri uygulanan program, Eğitim 
Hizmetleri Yönetim Sistemi (EHYS) üzerinden 
alınan yıllık veriler, alandan gelen geri bildirim-
ler, yapılan anket çalışmaları, muhatap kitlenin 
ilgi, ihtiyaç ve beklentileri dikkate alınarak birim 
uzmanlarından oluşan komisyon marifetiyle  
hazırlanmış ve güncellenmiştir. Söz konusu 
programın hazırlanmasında Diyanet İşleri Baş-
kanlığı, Milli Eğitim Bakanlığı, Gençlik ve Spor 
Bakanlığı ve çocuk gelişim uzmanlarından olu-
şan bir kadro tarafından bilimsel veriler ışığında 
hazırlanmış olup  çocuklarımızın yaşları,  geli-
şimleri özellikle dikkate alınmıştır. Hal böyley-
ken 7-10 yaş Kuran öğretme programının ço-
cuklara zarar verdiği yönünde açıklama yap-
mak milli manevi değerlere düşmanlıktan başka 
bir şey değildir”  
“Kuran kursu  eğitimlerini  çok önemli 

görüyoruz” 
Dinle ilgili her ne olursa içeriğini bilmeden 

ya da kasıtlı olarak konuyu Diyanet’i ve din gö-
revlilerini karalama kampanyasına dönüştüren 
bu zihniyet manipülatif haberlerle bu ve benze-
ri  projelerin uygulanmasına engel olma derdin-
dedir. Diyanet’e ve din görevlilerine saldırı dili-
ni  alışkanlık haline getiren bu zihniyet bilmeli ki 
bu millet milli manevi değerlerine de Diyaneti-
ne de şimdiye kadar sahip çıktı şimdiden sonra 
da sahip çıkmaya devam edecektir. Kendini la-
ik olarak tanımlayan bir kesim  eğitim de dahil 
toplumsal hayattan dini inanç ve değerleri tü-
müyle çıkarmayı istemektedir.  Milletin inançla-
rına gericilik ve irtica söylemiyle saldırmayı ma-
rifet sanan 18. yüzyıldan kalma bu aydınlanma-
cı pozitivist zihniyet, bütün dünyada fosilleştiği 
halde kimi odaklarca ülkemizde çeşitli isim ve 
biçimlerde yaşatılmaya devam etmektedir. Hal-
ka rağmen halk için saçmalığını erdem, dinsizli-
ği bilimsellik, batı düşüncesinin ilkelerini evren-
sellik diye yutturan bu jakoben faşist anlayış 
mütedeyyin halkın inanç ve değerlerine saldır-
mak için yalan haberler üretmekte, gerçekleri 
saptırmakta ve sebepler uydurmakta beis gör-
memektedir. Biz Diyanet-Sen olarak, inancımızı 
ve medeniyet değerlerimizi yüce kitabımızı öğ-
renme ve öğretme azmini ifade  eden Kuran 
kursu  eğitimlerini  çok önemli görüyor ve des-
tekliyoruz” Haber Merkezi 

Trakya Üniversitesi Doğal 
Afet Araştırma ve Uygulama 
Merkezi Müdür Yardımcısı 
Doç. Dr. Musa Uludağ, plato 
sahalarının deprem riski açısın-
dan yapılara güvenli zemin 
oluşturduğunu söyledi. 

Doç. Dr. Uludağ, yaşam 
alanlarının deprem ve afet ris-
ki göz önüne alınarak kurul-
ması gerektiğini vurguladı. 

Türkiye'nin bir deprem ül-
kesi olduğunu hatırlatan Ulu-
dağ, yapılaşmanın riski en az 
alanlarda gerçekleştirilmesinin 
önemini vurguladı. 

Bina inşa edilirken zemini 
güçlü alanların tercih edilmesi 
tavsiyesinde bulunan Uludağ, 
bu yerlerin başında plato saha-
larının geldiğini ifade etti. 

Plato sahalarının yerleşim 

alanı olarak seçilmesinin pek 
çok avantajı olduğunu anlatan 
Uludağ, şunları kaydetti: 

"En son 6 Şubat 2023'te 
meydana gelen Kahramanma-
raş merkezli depremlerde çok 
acı bir şekilde yaşadık. Alüvyal 
sahalara, taşkın ovalarına ya-
pılan binaları ne kadar sağlam 
inşa ederseniz edin sıvılaşma 
riskinden dolayı her zaman 
büyük bir tehdit oluşturuyor. 
Taşkın ovalarına yayılmama-
mız gerekiyor. Plato yüzeyle-
rinde meydana gelen yapılaş-
malar bize birçok avantaj sağ-
lıyor. Bu alanlar öncelikle dep-
rem riski açısından daha gü-
venli alanlar oluşturuyor. İkinci 
olarak yağış akış ilişkisini daha 
rahat düzenleyebildiğimiz ve 
su yollarını kapama riski olma-
yan alanlar. Doğa uyumlu sür-
dürülebilir şehirleri yapabilece-
ğimiz alanlar."(aa)

“Merak etmeyin laiklik de elden gitmez” 
GAZETESÝ

Güvenli zemin oluşturuyor

İba’dan Dünya Kadın Hakları Günü mesajı
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Türk Ocakları Edirne Şube Başkanı ve aynı zamanda en-
gelli bir birey babası olan Yakup Öz, 3 Aralık Dünya Engelliler 
Günü nedeniyle bir açıklama yaptı.  

Öz, 3 Aralık Dünya Engelliler Günü Edirne’de gerçekleşen 
bir etkiliğe katılım sağlamayan kamu, kurum ve kuruluş temsil-
cilerine sitemde bulundu. Öz, “Etkinlikte resepsiyon ￼oldu-
ğunda boş masa bırakmayanları ve STK ları’da görmek ister-
dik” dedi.  

“Her kurum ayrı ayrı program yaparsa bu bölünmüşlük 
olur” 

Öz, engelli bireylerin sorunlarına da değinerek açıklamasın-
da şunları kaydetti:  

Engelli bireylerin eğitimden en üst düzeyde yararlanmaları-
nın sağlanması adına hepimize büyük bir sorumluluk düşmek-
tedir. Engelli bireyin kendisi ve ailesi için zorlu yaşam koşulları-
nı da görmemiz gerekmektedir. Onların yaşadığı güçlüklerle 
baş etmeleri sürecinde bizlere bir takım görevler düşmektedir. 
Bu görevlerin en önemlisi engelli birey ve ailesiyle empati kur-
maktır. Şunu unutmamalıyız her birey engelli adayıdır. Bu ço-
cuklarımızın okulları bitince meslek sahibi olmaları gerekmek-
tedir. Bu konuda kamu, özel, belediyeler ve üniversiteler bu ço-
cuklara iş imkanı sağlamalılar. Engellilerin sağlık, eğitim, istih-
dam, ulaşabilirlik ve toplumsal yaşamın diğer alanlarında ay-
rımcılığa yol açmadan fırsat eşitliği tanınması bu açıdan önem 
taşımaktadır. Engelli istihdamını artırmak ve istihdam edildikle-
ri alanlarda engelsiz çalışabilmeleri için gerekli politikalar uygu-
lanmalıdır. Bu çocuklarımızın sosyal kültürel ve mesleki açıdan 
gelişmelerini sağlayarak hayatın her alanına etkin katılımları 
için her geçen gün çalışmalarımızı artırmamalıyız. Siz güzel yü-
rekli insanlardan biraz daha hassasiyet bekliyorlar. Çünkü bu 
kardeşlerimizin sizin duyarlılığınıza ihtiyacı var. Önce insan di-
yen insanı yaratılmışların en şereflisi olarak gören bir geleneğin 
mensupları olarak bizler her konuda engelli kardeşlerimizin ya-
nında yer almaya onların hayatlarını kolaylaştırmaya büyük 
önem vermeliyiz. Engellilerin korunması ve kendi ihtiyaçlarına 
uygun eğitim ve sağlık hizmetlerine kolay erişilebilirliğin artırıl-
masına yönelik devletimiz üzerine düşeni yapmaktadır. Engel-
lilerimizin toplumsal hayata katılmalarının gerekliliği ve onlara 
yönelik pozitif ayrımcılık hususlarında önemli bir zihniyet deği-
şimini, duyarlılığı ve erişilebilirliği illerde bulunan eğitim ve sağ-
lık kurumlarında da yani kamularda da görmek istiyoruz. Bu-
gün Sayın Valimiz, Sayın Milli Eğitim müdürümüz, Sayın Em-
niyet müdürümüz, Milli Eğitim müdür yardımcıları, şube mü-
dürleri ve okul müdürlerinin katıldığı bir etkinlik vardı. Çocuk-
ları yalnız bırakmadıkları için kendilerine teşekkür ediyoruz. 
Ama gönül isterdi ki bugün bu çocukların programına Edir-
ne’de tüm kamudaki yöneticiler, üniversite yöneticileri, beledi-
ye yöneticileri, ticaret odası ve özel şirketleri olan kişileri yani 
resepsiyon ￼olduğunda boş masa bırakmayanları ve STK la-
rı’da görmek isterdik. Engelli kardeşlerimizi teşvik etmek, ihti-
yaç duydukları yardım elini uzatmak, kalplerdeki ve zihinlerde-
ki engelleri hep birlikte kaldırmak için gayret göstermek sorun-
ları çözümünde onlara destek olmak onların hayatlarını kolay-
laştıracak her adımda yanlarında olmak hepimizin görevidir. 
Birlikteliğimizi en azından bu engelliler gününde göstermeliyiz. 
Her kurum ayrı ayrı program yaparsa bu bölünmüşlük olur” 
Haber Merkezi

Öz’den sitem
Kırklareli, Edirne ve Tekir-

dağ, bu yılın ocak-kasım döne-
minde 2 milyar 124 milyon 23 
bin 420 dolarlık ihracata imza 
attı. 

AA muhabirinin Türkiye 
İhracatçılar Meclisi (TİM) veri-
lerinden derlediği bilgiye göre, 
Trakya'da 2023'te 1 milyar 
943 milyon 932 bin 430 dolar 
olan 11 aylık dış satım, 2024'te 
180 milyon 90 bin 990 dolar 
artarak 2 milyar 124 milyon 
23 bin 420 dolara ulaştı. 

Söz konusu dönemde ihra-
cat geçen yılın aynı dönemine 
göre Tekirdağ'da artarken, 
Kırklareli ve Edirne'de düştü. 

Tekirdağ'dan ocak-kasım 
döneminde 1 milyar 882 mil-
yon 304 bin 430 dolar, Kırkla-
reli'nde 161 milyon 54 bin 400 
dolar, Edirne'den ise 80 mil-

yon 664 bin 590 dolar dış sa-
tım gerçekleştirildi. 

Geçen yılın aynı dönemin-
de de Tekirdağ'dan 1 milyar 
682 milyon 736 bin 220, Kırk-
lareli'nden 186 milyon 666 bin 
470, Edirne'den de 74 milyon 
529 bin 740 dolar ihracat ka-
yıtlara geçmişti. 

Trakya, demir ve hububat 
başta olmak üzere birçok sek-
törde yaptığı ihracatla ülke 
ekonomisine döviz girdisi sağ-
ladı. 
İç pazarda en büyük paya 

sahip İstanbul'a, dış pazarda 
da Yunanistan ve Bulgaristan'a 
sınırı bulunması dolayısıyla 
avantajlı olan bölgede Kırkla-
reli ve Edirne'den bu yıl en çok 
ihracat hububat, bakliyat, yağ-
lı tohumlar ve mamullerinde, 
Tekirdağ'da da demir ve demir 

dışı metallerde yapıldı. 
Demir ve demir dışı metal-

ler sektöründe 435 milyon 630 
bin 30 dolar dış satım gerçek-
leştiren Tekirdağ'da ikinci sıra-
da 280 milyon 948 bin 570 
dolarla kimyevi maddeler ve 
mamulleri, üçüncü sırada ise 
250 milyon 530 bin 820 dolar-
la elektrik ve elektronik öne 
çıktı. 

Kırklareli'nden de en çok 
67 milyon 363 bin 250 dolarla 
hububat, bakliyat, yağlı to-
humlar ve mamulleri, 25 mil-
yon 591 bin 330 dolarla tekstil 
ve hammaddeleri, 22 milyon 
646 bin 40 hazır giyim ve kon-
feksiyon ürünleri satışı yapıldı. 

Edirne'den ise hububat, 
bakliyat, yağlı tohumlar ve 
mamulleri sektöründe 32 mil-
yon 583 bin 500, su ürünleri 
ve hayvansal mamuller sektö-
ründe 14 milyon 796 bin 550 
dolar, hazır giyim ve konfeksi-
yon sektöründe de 10 milyon 
94 bin 890 dolar ihracat ger-
çekleştirildi. 

En çok ihracat Kırklare-
li'nden Almanya, Bulgaristan, 
Kenya, Edirne'den Bosna-Her-
sek, Bulgaristan ve Yunanis-
tan'a, Tekirdağ'dan da Alman-
ya, ABD ve Rusya'ya yapıl-
dı.(aa)

11 ayda 2,1 milyar dolarlık ihracat yapıldı

15 düzensiz göçmen yakalandı
Edirne'de yasa dışı yollarla yurda girdiği belirlenen 15 düzen-

siz göçmen yakalandı. 
Güvenlik güçleri, düzensiz göçün önlenmesine yönelik kent ge-

nelinde denetim ve kontrollerini sürdürdü. 
Ekipler, denetimlerinde Afganistan, Pakistan ve Suriye uyruklu 

15 düzensiz göçmeni yakaladı. 
Yabancı uyruklular İl Göç İdaresi Müdürlüğüne gönderildi.(aa) 
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Kırklareli Belediye Meclisince park ve bahçelerdeki yiyecek 
ve içeceklerin fiyat tarifelerinde öğrenci ve emeklilere yüzde 50 
indirim kararı alındı. 

Belediye Başkan Yardımcısı Burak Süzülmüş başkanlığında, 
meclis toplantı salonunda gerçekleştirilen toplantıda, gündem 
maddeleri görüşüldü. 

Toplantıda plan ve bütçe komisyon raporu okundu. 
Komisyon raporunda Ahmet Cevdet Paşa çay bahçesi ile 

Atatürk parkı çay bahçesinde emeklilere, istasyon çay bahçe-
sinde de öğrencilere fiyat tarifesi üzerinden yüzde 50 indirim 
uygun görüldüğü bilgisine yer verildi. 

Ayrıca raporda Ahmet Cevdet Paşa çay bahçesi içerisinde 
bulunan düğün salonu kiralama ücretleri konusunda fakirlik 
belgesi ibraz eden vatandaşlar için hafta içi müsaitlik durumu-
na göre 10 bin lira, birinci derece şehit yakını, gazi ve gazi ya-
kını için hafta içi ücretsiz, diğer durumlarda ise organizasyon 
dahil hafta sonu 110 bin lira, organizasyon hariç hafta içi 80 
bin lira ücretin uygulanması görüşü bildirildi. 

Söz konusu gündem maddesi komisyon raporu doğrultu-
sunda oy birliği ile kabul edildi. 

Toplantıda diğer gündem maddeleri görüşüldü. (aa)

Öğrenci ve emeklilere indirimTekirdağ Namık Kemal 
Üniversitesi (NKÜ) Ziraat Fa-
kültesi Tarla Bitkileri Bölümü 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Adnan 
Orak, tarımın milli gelirdeki 
payının artırılması için organik 
tarım ürünlerinden hazırlanan 
işlenmiş ürünlerin daha fazla 
ihraç edilmesi gerektiğini söy-
ledi. 

Orak, fakültede düzenle-
nen "Gelişmekte Olan Ülkeler 
İçin Organik Tarımın Zorlukları 
ve Gelecek Stratejileri" konfe-
ransında yaptığı konuşmada, 
organik tarımın bozulan doğal 
dengeyi yeniden kurmaya yö-
nelik yapıldığını söyledi. 

Tarımda bilinçli üretimin 
bundan sonra daha önemli ol-
duğunu ifade eden Orak, "Ta-
rımsal mücadelede kullanılan 
sentetik ilaç, gübreler ve katkı 
maddeleri tarımı tehdit ediyor. 

Hatalı sulamalar, salma sula-
malar tarımı tehdit ediyor. Bu 
bilinçsiz sulamalar azalmaya 
başladı. Yağmurlama ve damla 
sulamaya geçildi bazı yerlerde. 
Tarımda bilinçli sulama çok 
önemli. Üretimde her aşamaya 
dikkat etmek gerekiyor." dedi. 

Orak, Türkiye'de 343 bin 
hektar alanda organik tarım 
yapıldığını, yılda 1 milyon 636 

bin ton organik ürün yetiştiril-
diğini dile getirdi. 

Türkiye'de 2002 yılında 
150 organik ürün yetiştirilir-
ken, 2024 yılında bu rakamın 
259'a çıktığını belirten Orak, 
şöyle konuştu: 

"Milli gelirde tarımın payı 
istenilen seviyede değil. Bu bi-
zi rahatsız ediyor. Bunu biraz 
daha yükseltmemiz gerekiyor. 
Organik tarım katma değeri 
yüksek ürünler üretmemizi 
sağlıyor. Bunun bir adım ötesi 
var. Organik ürünleri işleyerek 
ihracat yapmamız gerekir. Bi-
zim eksiğimiz bu. Organik tarı-
mın amacı doğal kaynakları, 
doğal alanları korumak ve ge-
lecek uşaklara aktarmak. Sür-
dürülebilir kalkınmanın sağlan-
ması ve topluma sağlıklı gıda 
temin etmek organik tarımın 
amaçlarından. Günümüzde 
özellikle gelişmiş ülkelerdeki 
tüketiciler ürünlerin nereden 
geldiğini merak ediyor. Ürünle-
rin üretim sürecini merak edi-
yor. O yüzden o ülkelerde or-
ganik tarım önemli hale geldi." 

Programa, Tekirdağ Bağcı-
lık Araştırma Enstitüsü Müdü-
rü Mehmet Ali Kiracı, Trakya 
Tohumcular Derneği Başkanı 
İbrahim Toruk, akademisyen-
ler ve öğrenciler katıldı. (aa)

Organik tarım ürünlerinin işlenerek ihraç tavsiyesi
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